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Praha 7. 1. 2025   

č. j.: UKFHS/135153/2025 

   
Zápis z kolegia děkanky ze dne 7. 1. 2025 
 
Přítomni: Dana Bittnerová, Veronika Čapská, Milan Hanyš, Pavel Himl, Jana Jeníčková, Josef 

Kružík, Soňa Pokorná, Tereza Pospíšilová, Tomáš Procházka, Věra Sokolová, Sára 
Říhová, Ondřej Váša 

Body jednání: 
1. Rozloučení s proděkanem Ondřejem Vášou 
2. SVV 2025 
3. Schůze proděkanů pro rozvoj - informace 
4. Návštěva zástupce vedoucí Katedry psychologie a věd o životě 
5. Diskuse s garantem bc. studia SHV o studijní úspěšnosti 
6. Různé 

Děkanka V. Sokolová zahájila v 9.05 jednání kolegia. 

1. Rozloučení s proděkanem Ondřejem Vášou 

KD se rozloučilo s proděkanem pro vnější vztahy O. Vášou, který z důvodů přílišné pracovní 
vytíženosti ze své proděkanské funkce rezignoval k 31. 12. 2024. Oddělení vnějších vztahů 
bylo zachováno jako samostatné pracoviště děkanátu, jeho řízení a agendu převzala 
proděkanka D. Bittnerová, která se tím stala proděkankou pro vnitřní a vnější vztahy. 

Děkanka V. Sokolová oznámí tuto změnu na nejbližším zasedání AS FHS UK. 

2. SVV 2025 

Proděkan pro vědu a tvůrčí činnost P. Himl informoval o SVV na rok 2025. 
Univerzita Karlova SVV nově zamýšlí pouze jako zdroj financování doktorských studujících 
(jako součást doktorského příjmu), doporučeno je proto co nejméně žádostí o finančně i 
personálně velké projekty. Absolutními limity žádostí jsou max. 5 mil. Kč ročně a zároveň 
max. 50 členů a členek týmu na jeden projekt. S ohledem na počet všech doktorských 
studujících ve SDS (včetně budoucího 1. ročníku) KD rozhodlo, že pro rok 2025 FHS zažádá 
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pouze o dva SVV projekty, jeden humanitně-vědní a jeden sociálně-vědní, který bude 
garantovat vždy jeden akademik / akademička z dané vědecké oblasti. 

3. Schůze proděkanů pro rozvoj - informace 

Proděkan pro rozvoj a projektovou činnost M. Hanyš informoval o agendě schůze 
proděkanů, která se týkala následujících oblastí: 

- Centrum pro podporu výuky 

- ERDF kvalita – krácení rozpočtu 

- Návraty OPIAH – osoby, které měly přerušenou akademickou kariéru – čerpání by se 
mělo týkat i doktorandů a doktorandek 

- Open Science 2 – velké datové infrastruktury – UK připravuje oborové datové depozitáře  

- Tlak na fakulty, aby v budoucnu žádaly o ambiciózní externí projekty 

4. Návštěva zástupce vedoucí Katedry psychologie a věd o životě Mgr. Lukáše Hejtmánka, 
Ph.D. 

K 31. 12. 2024 rezignovala na svou funkci vedoucí katedry KPVŽ doc. J. Lindová. Pro zbytek 
funkčního období, které končí 30. 11. 2025, navrhla doc. Lindová do funkce vedoucího 
katedry dr. L. Hejtmánka.  Dr. Hejtmánek navštívil KD, kde představil svou vizi vedení KPVŽ 
do konce funkčního období, nastínil své priority a prodiskutoval se členy a členkami KD 
výzvy, kterým podle něj KPVŽ čelí.  V rámci KD proběhl se zástupcem vedoucí pohovor o 
současnosti a budoucnosti katedry. 
Děkanka V. Sokolová následně dr. L. Hejtmánka pověřila vedením KPVŽ do konce 
stávajícího funkčního období. Nový vedoucí KPVŽ bude představen na setkání vedoucích 
kateder a garantů studijních programů s vedením fakulty 10. ledna 2025. 

5. Diskuse s garantem bc. programu SHV dr. Martinem Vrabcem o studijní úspěšnosti 
KD navštívil garant bc. studia SHV dr. Martin Vrabec a společně se členy a členkami KD 
prodiskutoval otázky studijní úspěšnosti, včetně fungování nových opatření pro studující 
prvního ročníku. Diskutovaly se rovněž profilové předměty a zastupitelnost v jejich 
zkoušení, podmínky udělování individuálního studijního plánu, termíny státnic, důvody 
studujících pro zanechání studia, které uvedli v šetření UK, aj. Navazující diskuze týkající se 
bakalářského studia proběhne na mimořádném KD v pondělí 13. 1. 2025. 

6. Různé 

− Děkanka V. Sokolová informovala o současném vývoji personálního zajištění programu 
HISO. KD diskusi tohoto bodu zařadilo na své další zasedání 14. 1. 2025. 
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− 10. 1. se koná schůze vedoucích kateder a garantů / garantek studijních programů 
s vedením fakulty. 

− V pondělí 13. 1. proběhne mimořádné kolegium děkanky, které se bude týkat studijní 
úspěšnosti v obou stupních pregraduálního studia. 

− 16. 1. se koná zasedání AS FHS. 

− Děkanka V. Sokolová informovala, že v lednu proběhnou individuální bilanční schůzky 
se všemi proděkany a proděkankami, v únoru pak děkanka plánuje individuální 
bilanční schůzky i se všemi vedoucími kateder a garanty a garantkami všech studijních 
programů. 

 

Děkanka V. Sokolová ukončila jednání kolegia ve 12:50. 
 
 
 
Zapsala: Soňa Pokorná 

Za správnost: Věra Sokolová 
 


